
请当心捏造邮件 

 

最近，在加拿大我们发现伪装成本公司的捏造邮件给不确定人群进行投送。内容为装扮

成猎头，提示高报酬，手续费要求进行点击。 

现在我们掌握到的邮箱地址为以下 2个进行投送捏造邮件。 

a. postmaster@liebman-associates.com 

b. satonishiino@gmail.com 

 

作为本公司对与人才募集不会通过邮件提示报酬，手续费支付以及要求联络回信。 

收到过此种邮件的各位，请不要与于理睬。如果邮件中有附带文件或者 HTML链接，请

不要点开，不要进行链接访问。 

 

至今我们发现的捏造邮件的事例进行展示，请参考。 

 

[事例 1] 

 

“January 6, 2021, 
Happy New Year to you. We are looking for great people with your skill set. After viewing 
your profile, our company was so Impressed with your background. There is this New 
Potential Role (Tsudakoma Corporation) is offering in Canada and I think you will be 
interested in it. To know more about the job description, role and compensation, kindly 
indicate your interest. 
 
Note: The Position will only take a few minutes of your time while you earn extra income 
doing your normal Business/Job. 
 
Best Regards, 
Satoshi Nishino 
Executive Officer 
Head of Group Customer Solution 
Tsudakoma Corporation 
18-18 Nomachi 5-chome, 
Kanazawa, 921-8650, Japan” 
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[事例２] 

“Top of the day to you. We are currently seeking a Reputable Company/individual to act 
as our company representative, kindly revert to me for proper discussion if interested. 
Looking forward to your email. 
 
Best Regards, 
Satoshi Nishino 
Executive Officer 
Head of Group Customer Solution 
Tsudakoma Corporation 
18-18 Nomachi 5-chome, 
Kanazawa, 921-8650, Japan” 
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